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DIARI 

Els partits 
de la lliga 

El jugador no entén la postura de la junta del Figueres 

Pinto no fa jugar Rebollo perquè 
«la directiva no compta amb ell» 

Futbol 
Primera divisió 
Espanyol - Betis 
Sevilla - Barcelona 
Valladolid - Gijón 
At. Bilbao - Hèrcules 
Santander - València 
Elx - R. Sociedad 
Osasuna - Màlaga 
Zaragoza - Múrcia 
Real Madrid - At. Madrid 
Segona «B», grup I 
Tarragona - Palència 
Avilés - Sporting At. 
Endesa - Sestao 
Sanse - Erandio 
Zamora - Pontevedra 
Binefar - Arosa 
Andorra - Aragón 
Osasuna P. - Figueres 
Barca - Alabés 
Tercera divisió 
Igualada - Olot 
Banyoles - Prat 
Jupiter - Horta 
Terrassa - Reus 
Badalona - Granollers 
Gavà - Europa 
Marfresa-Vilafranca 
Lloret - Mollerussa 
Manlleu - Girona , 
Santboià - Sant Andreu 
Regional preferent 
Mataró - Sant Salvador 
Rubí - Pineda 
Gramenet - Cardona 
Blanes - Palamós 
Primera regional 
Grup I 
Ripoll - Bisbalenc 
Arbúcies - Hostalric 
Abadessenc - Salt 
Grup II 
Singuerlin - Calella 
Poniar - Aguilà 
Cardedeu - Malgrat 
Bufalà T Mollet 
Segona regional 
Grup III 
Pitres - Cirera 
Rayo Mataró - Ripollet 
UD 77 - Vilassar de Mar 
Tercera regional 
Grup 29 
Joanetes - Hostoles 
Mieres - Argelaguer 
Grup 30 
Camós - Fontcoberta 
Cornellà - Viladrau 
C. Andalusia - Sant Ponç 
Tertúlia - Sant Pere B. 
Sant Miquel - Vila-roja, dia 8 
Grup 31 
Vilafant - Cabanes 
Roses - Llers 
Darnius - Fortià 
Port Selva - Jonquera 
Empordanès - S. Llogaia, dia 8 
Grup 32 
Albons - Ventalló 
Sant Antoni - Cervià 
Begur - Celrà 
Frankfurt - L'Estartit 
Handbol 
Divisió d'honor 
Barcelona - At. de Madrid 
Tecnisa - Cacaolat 
Hoquei 
Primera divisió 
Molins de Rei - Vilafranca 
Sentmenat - Tròpics Lloret 

ÜP 

FIGUERES (De la nostra Redacció).— «Rebollo no entra 
als plans de la junta per l'any vinent —ens deia l'entre
nador de la Unió Esportiva Figueres, Pepe Pinto— i és 
per això que no compto amb ell». El davanter centre 
unionista no entra a les convocatòries que fa l'entrena
dor, tot i que ell no ho entén: «No entenc aquesta discri
minació i menys en un club com el Figueres. L'entrena
dor diu que no entro en els plans de la directiva per l'any 
que ve, però una cosa és l'any vinent i una altra aquesta 
temporada». 

El que li està passant a Jordi 
Rebollo, al Figueres, no està 
massa clar. El davanter centre 
de la Unió Esportiva Figueres no 
és convocat per Pepe Pintó, l'en
trenador de l'equip, que justifica 
la seva posició amb els plans de 
la junta per la propera teïnpora-
da: «Rebollo ha jugat amb ml 
prou partits com per estar en 
l'onze titular però a Rebollo no II 
han sortit massa bé les coses 
aquest any. És un jugador punta 
que no ha marcat gaires gols. 
Ara estem ja preparant l'equip 
de cares a la propera temporada i 
sembla que Rebollo no entra en 
els plans de la junta directiva. És 
per això que no compto amb ell. 
De tota manera, ell ho sap per
fectament, que la propera tem
porada no és quedarà al Figue

res, i tot i això continua treba
llant, de manera que si per algu
na circumstància l'hagués d'ali
near, ho podria fer». 

Rebollo, per la seva banda, no 
entén massa la posició del club 
en el seu cas: «Si sóc un jugador 
vàlid i entreno, no entenc aques
ta discriminació. Sóc conscient 
que no he marcat gaires gols pe
rò això és un factor a part perquè 
quan la pilota no vol entrar, no 
entra. Penso que ningú no pot dir 
que no hagi lluitat o que hagi es
tat un mal company. De; tota ma
nera, no vull remanar massa el 
tema i tot i que m'emprenyo 
quan sé que no vaig convocat, 
sóc un professional i tinc con
tracte amb el club fins al dia 3 1 
de juny». 

Rebollo no acaba de trobar 

Van perdre tots 

Setmana dolenta per al 
bàsquet de Palafrugell 

PALAFRUGELL (Del nostre cor
responsal, C.S.).— El cap de set
mana va ser negatiu per al bàs
quet de Palafrugell. Les noies sè
niors perderen després de fer 
dues pròrrogues amb l'A.R.B. 
Sabadell per 52 a 59 . Partit molt 
disputat; si bé l'equip de Saba
dell era superior en altura, les lo
cals ho eren en rapidesa al con
traatac. Això va donar molta 
igualtat a la primera part, que 
acabà amb 28 a 2 1 . A la segona 
part el Palafrugell dominà al mar
cador, però la forta defensa indi
vidual de les visitants i la falta de 
banqueta de les locals va tornar 
a anivellar el marcador, així el 
partit acabà amb empat a 4 8 
punts. A partir d'aquí i a les dues 
pròrrogues les noies de Ramon 
Díez ja no varen poder marcar un 
ritme adequat, ja que físicament 
eren inferiors i l 'A.P.B. ho aprofi
tà i guanyà ei partit. Jugaren Vi
la, Àbarca, Enrech 7, Dauder 
1 9, Camarero 6 , Llapart 2 0 . 

Per part de les júniors aques

tes perderen també amb el ma
teix rival per 27 a 7 3 ; aquí po
dem dir que el rival sí que era 
molt superior, però amb to t i 
això les jugadores locals jugaren 
deixant a part el marcador per 
millorar-se i poder guanyar en el 
nivell de joc. 

Per part dels noies aquesta va 
ser una setmana negativa per
què jugaren davant el Grifeu de 
Llançà i perderen en les dues ca
tegories, júnior i sènior. Els sè
niors perderen per 106 a 6 5 , re
sultat molt elevat per la superio
ritat del rival i per la falta de juga
dors. En ia 1 ' part el marcador 
estava anivellat però els últims 
deu minuts de partit el Palafru
gell no practicà joc de perill a 
causa de la defensa individual 
imposada pel Grifeu. Jugaren 
Bueno 3, Solís 10 , Sala 2 0 , Pa-
reras 15, Melchor 1 1 , Budó 6. 

Els júniors també perderen per 
un gros 102 a 3 5 , aquí la supe
rioritat del rival va ser molt supe
rior durant to t el partit. 

Tercer trofeu Generalitat 

S'inaugura un circuit 
de BMX demà a Salt 

SALT (Del nostre col·laborador. 
Lluís Casademont).— Aquest 
diumenge el Moto Club Raig de 
Salt organitza en aquesta pobla
ció una prova de BMX (bici-cros) 
puntuable per al III Trofeu Gene
ralitat de Catalunya d'aquesta 
especialitat ciclista. 

Dia a dia aquest esport orien
tat cap a la mainada i jovent està 
tenint més popularitat i partici
pants, però a més és un esport 
de base cap al motocicl isme, 
igual que el bici-trial, ja que 

d'aquí surten noves promeses 
del motociclisme nacional. 

Pel que fa a aquesta prova, 
s'estrenarà en competició el cir
cuit permanent municipal que hi 
ha a l'esmentada població i que 
esta cuidat pel Moto Club Raig 
de Salt. Quant a la participació, 
en aquests moments hi ha un to-
,tai de quasi uns setanta partici
pants; hi concursaran els millors 
especialistes dels Països Cata
lans i afeccionats a partir de les 
10 del matí. 

Jordi Rebollo finalitzarà el proper 31 de juny els seus lligams amb la Unió Es
portiva Figueres. 

massa convincent Texplicació 
del seu cas que fa l'entrenador: 
«Jo trobo una mica rar que 
m'hagin apartat d'aquesta ma
nera. Penso que ara podria jugar 
perquè una cosa és aquesta tem

porada i una altra molt diferent 
l'any vinent. El que sí que tinc 
clar és que jo, juguí o no, conti
nuaré entrenant per si l'entrena
dor em necessités». 

Salvadó ho deixà entreveure 

El circuit de velocitat, 
força lluny de Caldes 

GIRONA (De la nostra Redac
ció).— Encara que el president 
del Reial Automòbil Club de 
Catalunya, Sebastià Salvadó, 
va Insistir que fins al proper dia 
dotze de maig no se sabrà ia re
s o l u c i ó d e f i n i t i v a e n t o r n 
d'aquest tema, en la roda de 
premsa celebrada dimecres 
passat al vespre per presentar 
el ralli Girona-Guilleries-Cales 
de Palafrugell, l'opinió del se
nyor Salvació, substitut del re
centment f inat Salvador Fàbre
gas, va quedar ben clara que 
era contrària a la de la ubicació 
del circuit de Fórmula-1 al ter
me de Caldes de Malavella. 

Segons va expressar en la 
llarga roda de premsa amb els 
diversos mitjans de comunica
ció, el senyor Salvadó va mani
festar el seu convencirr\ent que 
el circuit estaria més ben situat 
a prop de Barcelona, sobretot 
per una qüestió econòmica. «El 
problema de fons del tema està 
en si es pot fer una inversió de 
mil dos-cents o mil tres-cents 
milions de pessetes per una en
titat privada, encara que tin
guem els ajuts de les institu
cions públiques. El problema és 
econòmic i si ei club pren 
aquesta decisió de fer un cir
cuit l'ha de prendre de forma 
que el club tingui les garanties 
que les instal·lacions siguin de 
primera categoria i que no pas
si com d'altres que es queden 
sense fer servir. Altrament en 
l'actualitat s'està veient que la 
situació econòmica general a 
Europa fa que es tingui cada 
cop més tendència a acostar 
els circuits a les grans aglome
racions urbanes, cosa que aba
rateix els costos i permet que 
assisteixi més gent a les pro
ves». Amb aquestes paraules 
el senyor Salvadó va obrir un 
llarg debat que a més va servir 
per posar de manifest la gran 
diferència de criteris que hi ha 
entre el directiu del RACC i 
l'opinió gironina. 

Es va preguntar al president 
del RACC si era cert, tal i com 
havia dit el president de la Fe
deració catalana, que l'alterna-
t iva al circuit de Caldes al cos
tat de Barcelona, havia nascut 

en les darreres setmanes, cosa 
que, segons el senyor Salvadó, 
no és certa, ja que «arran de 
l'accident sofert per Ricardo 
Tormo mentre s'estava entre
nant a Martorelles es va co
mençar a parlar de buscar un 
circuit pels costats de Barcelo
na i es va veure que hi havia 
terrenys adequats i d'aquí va 
sorgir la idea de l'Automòbil 
Club que ara s'ha de valorar 
amb la del circuit de Caldes». 

CALDES, UNA 
ALTERNATIVA MASSA 
CARA 

Un dels punts que va aixecar 
més la tensió va ser el que feia 
referència a les discussions 
que s'havien mantingut en els 
darrers anys amb l 'Ajuntament 
de Caldes. La qüestió més 
greu, a ulls dels informadors, 
era que durant aquest temps 
s'havia anat carregant els neu
lers sobre la responsabilitat 
que no es fes el circuit a l 'Ajun
tament de Caldes i ara, que 
aquest problema estava resolt, 
que les entitats i institucions 
s'havien posat d'acord que 
s'havia de fer el circuit, apareix 
el RACC amb una altra alterna
t iva. Aquesta aparent incon
gruència va ser resposta pel 
president del RACC al·legant 
que fa uns anys la construcció 
del circuit a Caldes «podria ha
ver estat ben vista econòmica
ment però ara la situació ha 
canviat i la tendència ens obli
ga a creure que no és la solució 
més adequada i que cal cercar 
un circuit més a la vora de Bar
celona». 

Els arguments que l'afició gi
ronina és molt més fota que la 
de Barcelona, dels terrenys ad
quirits i la infrastructura inicia
da, de les possibilitats hotele
res i de comunicacions, etc. no 
van ser admeses pel senyor 
Salvadó, que en tot cas va tra
metre a aquesta data del dia 
1 2 de maig com a resolució de
finitiva d'un tema que pel que 
s'ha vist i sentit ha quedat una 
mica més lluny de les comar
ques gironines. 
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